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Zápis číslo 3/2024 

Počet listů: 6 

  Počet příloh:7/22  

 

Zápis 

z členské schůze Českého rybářského svazu, z. s., 

místní organizace v Bělé pod Bezdězem 

konané dne 9. 3. 2024 v klubovně MO 

 

 

1) Prezentace 

 

Přítomno 29 členů s právem hlasovat a volit – viz prezenční listina příloha 

č. 7. 

(počty členů organizace k 31. 12. 2023: celkem 407, z toho 341 

dospělých, 9 mládež a 57 dětí) 

 

2) Zahájení členské schůze 

 

Z důvodu nedostatečného počtu členů přítomných při zahájení schůze 

(s cílem dosažení schopnosti usnášet se) byl po zahájení schůze odložen její 

další průběh o 15 minut, poté byla schůze usnášeníschopná. 

 

Jednání členské schůze řídil předseda MO. Přivítal starostku města Bělá 

pod Bezdězem paní Jitku Tošovskou. 

 

Následně předseda vyzval přítomné k uctění památky zesnulých členů 

minutou ticha. 

 

3) Schválení programu ČS 

 

Předseda přednesl program schůze, k němuž nebyly připomínky,  

a byl jednomyslně schválen.  

Program: viz připojená příloha č. 1. 
 

4) Volba komise: 
 

Mandátová, návrhová a volební  

Hlasováním (29 pro, 0 proti, 0 zdržel se) byla zvolena komise ve složení: 

př. Ladislav Měšťan – předseda, př. Petr Volša a př. Jiří Ďuriančik – členové.   
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5) Kontrola plnění usnesení ČS 2023 

 

Předseda ČRS MO Bělá pod Bezdězem př. Dušan Hýbner, přednesl 

úkoly, které obsahovalo usnesení ČS konané dne 11. 3. 2023, konstatoval, že 

usnesení bylo plněno průběžně a úkoly byly splněny.  

Dobře byly splněny úkoly vzhledem k zabezpečení dětských rybářských 

závodů.  

 

6) Zpráva o činnosti MO za rok 2023 
 

Jednatel ČRS MO Bělá pod Bezdězem, př. Miroslav Neuman, přednesl 

zprávu o činnosti MO za období od poslední členské schůze. Zpráva je 

přílohou č. 2 tohoto zápisu.  

 

7) Zpráva hospodáře 

Hospodář ČRS MO Bělá pod Bezdězem, př. Marek Braslavec, ve svém 

vystoupení přednesl zprávu o hospodaření MO, plnění zarybňovacích plánů 

na revírech. Dále informoval o činnosti RS, seznámil s plánem činnosti MO 

na rok 2024.  

Zpráva hospodáře je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

 

8) Proškolení z bližších podmínek výkonu rybářského práva na 

revírech MO, SÚS a ČRS pro rok 2024 
 

V této oblasti oproti předchozímu roku k podstatné změně nedošlo.  
 

Př. Hýbner dále rozebral a vysvětlil důvody a příčiny změn v souvislosti 

s novelou vyhlášky č. 197/2004 Sb., k provedení zákona č. 99/2004 Sb., 

s účinností od 1. 1. 2024. Zejména upozornil na tyto změny: 
 

Změna v zapisování úlovků dalších druhů ryb  

(v mimopstruhovém rybářském revíru) 

Změna nastává také v zapisování přisvojených úlovků. Nadále platí, že 

každý rybář má povinnost přisvojený úlovek (kapra obecného, štiky obecné, 

candáta obecného, bolena dravého, sumce velkého a ryb lososovitých a nově i 

amura bílého) zapsat bezprostředně po jejich ulovení včetně jejich délky a 

hmotnosti. Nově pak v případě přisvojení ostatních druhů ryb zapisuje rybář 

bezprostředně po ulovení pouze druh ryby, po skončení nebo přerušení lovu 

před odchodem od vody pak počet kusů a celkovou hmotnost.  

Lov hlubinnou přívlačí 

Lov hlubinnou přívlačí, tam kde je bližšími podmínkami povolen, bude 

nově možný pouze prostřednictvím plavidla poháněného lidskou silou. 

Nebude již tedy možné na rybářských revírech v ČR provozovat hlubinnou 

přívlač prostřednictvím lodních motorů. 
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Změna platnosti rybářských lístků 

Státní správa již nevydává rybářské lístky na období 1 a 3 roky. Nově tak 

úřady vydávají rybářské lístky pouze na dobu 10 let, dobu neurčitou a 30 dní. 

Již vydané rybářské lístky zůstávají v platnosti. 
 

Změna průkazů rybářských stráží 

Došlo ke změně barvy u průkazu rybářské stráže (nové jsou žluté, namísto 

dosavadních modrých). Stávající průkazy pozbydou platnosti 31. 12. 2029, a 

všechny rybářské stráže si tak musí do této doby své průkazy vyměnit za 

nové, a to prostřednictvím úřadu, který je do funkce ustanovil. Stávají 

odznaky rybářských stráží se nemění. 

 

9) Informace referenta pro mládež 

 

Př. Marek Braslavec přednesl informaci o činnosti dětského rybářského 

kroužku za rok 2023. Dětský rybářský kroužek pravidelně navštěvuje 8 dětí.  

S velmi dobrou úrovní byly uspořádány dětské rybářské závody. 

Zpráva referenta pro mládež je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

 

10) Finanční zpráva o výsledcích hospodaření 
 

Pokladník ČRS MO Bělá pod Bezdězem, př. David Lopušan, seznámil 

přítomné členy s hospodařením MO v roce 2023. Zpráva pokladníka je 

přílohou č. 4 tohoto zápisu.  

 

11) Zpráva DK za rok 2023 

 

Zprávu dozorčí komise přednesl př. Michal Šilinger st., předseda DK ČRS 

MO Bělá pod Bezdězem. Zpráva DK je přílohou č. 5 tohoto zápisu.  

 

12) Zpráva MN komise 

 

Předseda mandátové a návrhové komise př. Ladislav Měšťan konstatoval, 

že před hlasováním o členských příspěvcích a volbami je přítomno 29 členů 

(s právem volit) a že členská schůze MO Bělá pod Bezdězem je 

usnášeníschopná a schopná provést volby. 

 

13) Volby 

 

a) hlasování o způsobu voleb: poměrem hlasů (29 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

rozhodnuto o veřejném hlasování; 
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b) volba delegáta na Územní konferenci SÚS: poměrem hlasů (28 pro, 1 

proti, 0 zdržel se) byl zvolen – Miroslav NEUMAN; 

 

b) volba náhradníka za delegáta na Územní konferenci SÚS: poměrem 

hlasů (29 pro, 0 proti, 0 zdržel se) byl zvolen – Marek BRASLAVEC; 

 

c) schválení a podpora nominace delegáta na Republikový sněm: 

poměrem hlasů (28 pro, 1 proti, 0 zdržel se) byl navržen – Miroslav 

NEUMAN. 

 

14) Schválení členských příspěvků a poplatků na rok 2025 dle stanov 

ČRS 

 

Návrh na zápisné pro nově přijaté dospělé členy ve výši 500 Kč, zápisné 

pro mládež ve výši 250 Kč, zápisné pro děti ve výši 70 Kč.  

a) Úplata za vydanou povolenku k lovu ryb mimo stanovené termíny podle § 

3 odst. 5 písm. d) Stanov na rok 2025 ve výši 50 Kč 

b) Mimořádný členský příspěvek (dospělí, mládež) podle § 3 odst. 5 písm. d) 

Stanov na rok 2025 ve výši 150 Kč 

Návrh na 10 hodin pracovního ročního příspěvku a finanční náhradu za 1 

neodpracovanou hodinu ve výši 100 Kč.  

Návrh na zproštění pracovní povinnosti pro osoby se zdravotním 

postižením, ženy, členy starší 63 let, členy RS a výboru MO kteří aktivně 

vykonávají svou činnost.  

Hlasováním v poměru: (29 pro, 0 proti, 0 zdržel se) byly členské 

příspěvky a poplatky na rok 2025 schváleny.  

 

15) Gratulace jubilantům 

 

Předseda a jednatel MO jménem organizace pogratulovali jubilantům 

z řad členů MO. Životního jubilea v roce 2023 dovršili tito členové naší MO: 
 

60 let 

ZACH PAVEL  

KUNST BŘETISLAV  

TYRYCHTR MIROSLAV  

VOLŠA PETR  

VRABEC JIŘÍ  
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65 let 

ŠNOKHOUS LADISLAV  

TŮMA LUBOŠ  

HART BOHUMÍR  

NIEWELT JOSEF  

PROKOP BŘETISLAV  

 

70 let 

MACHAČ JOSEF  

ŘÍHA JAN  

ROBOTKA ZDENEK  

VOGEL JAN  

FRIČEK VLADIMÍR  

 

80 let 

ANTONÍN STANISLAV  

LAMEL KAREL  

 

16) Prostor pro vystoupení hostů 

 

Paní Jitka Tošovská – starostka města Bělá pod Bezdězem, poděkovala za 

pozvání. Velmi ocenila a poděkovala za práci s mládeží konkrétně Marku 

Braslavcovi a výboru za uspořádání akcí „Ve vodě nežijí jen vodníci“. 

Vyjádřila poděkování místní organizaci za práce a pravidelnou údržbu 

pozemků v okolí rybníku Slon. Popřála všem úspěchy v práci a mnoho zdraví. 

 

17) Diskuze 

 

Př. Kučera položil dotaz ohledně zpráv o návrzích Rady ČRS na 

zrušení pracovního ročního příspěvku (brigád) a jeho promítnutí do 

pravidelného peněžního příspěvku (členské známky) a návrhu na 

jednotnou povolenku ČRS k lovu ryb. 
 

Na tento dotaz odpověděl předseda MO př. Hýbner. 

Vysvětlil podstatu a obsah návrhů, uvedl důvody nevýhodnosti pro SÚS a 

tímto odmítavý postoj Výboru SÚS k návrhům.  

Účastníci ČS vyjádřili svůj souhlas se stanoviskem SÚS. 
 

Př. Jakub Tošovský: dle jeho poznatků je mezi úlovky na rybníku Slon 

evidováno málo candátů. Doporučil rozdělit násadu dravců (štika a candát) 

mezi „Malý a Velký“ Slon. 
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Př. Hýbner: ano jedná se o podnětný návrh, v dalším období bude jistě 

prověřen jeho případný přínos. Do rybníku Slon mimo jiné bude v tomto roce 

provedeno vícezarybnění v podobě násady „bílé ryby“. 
 

Místopředseda MO upozornil na případy kumulace osob v průběhu 

prodeje povolenek a stav, kdy jeden rybář vyřizuje nákup povolenek pro další 

(např. 10 dalších) rybáře. 

Př. Jakub Tošovský: tyto případy jsou obtížně řešitelné, případný 

objednávkový systém je v našich podmínkách technicky obtížně řešitelný. 

Př. Jaroslav Tošovský: každý zájemce o povolenku musí předem přesně 

vědět co bude požadovat, časem dojde jistě ke zrychlení výdeje při využívání 

RIS. 
 

Př. Danyi položil dotaz na možné využití a zarybnění podrevíru „Březinka“. 
 

Př. Hýbner: jedním z možných řešení je vyčlenit tento podrevír a umožnit 

volný rybolov pro neorganizované děti, výbor MO realizaci této možnosti 

prověří a případně uskuteční. Do „Tůně U hájovny“ vzhledem k jejímu 

charakteru bude v určitém množství vysazen okoun říční. 
 

18) Přednesení a schválení usnesení ČS  
 

Předseda mandátové a návrhové komise, př. Ladislav Měšťan, přednesl 

návrh usnesení. Hlasováním v poměru: (29 pro, 0 proti, 0 zdržel se) bylo 

usnesení schváleno a přijato. Usnesení je součástí tohoto zápisu příloha č. 6. 
 

19) Závěr 
 

Předseda ČRS MO Bělá pod Bezdězem př. Dušan Hýbner na závěr 

poděkoval všem členům za práci ve prospěch organizace a schůzi ukončil. 
 

 

 

  Dušan Hýbner v.r.      Zapsal: Miroslav Neuman v.r. 

    předseda MO         jednatel MO 
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